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Protokół z CLV (155) posiedzenia 

Zarządu Powiatu w Gołdapi. 

w dniu 9 sierpnia 2023 roku 

 

godz. 1100-1110 

Ad.1  

Starosta stwierdziła quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji  

– 4 członków zarządu /lista obecności w załączeniu – zał. nr 1 do protokołu/, otworzyła CLV (155) 

posiedzenie Zarządu Powiatu /porządek obrad w załączeniu- zał. nr 2 do protokołu/. 

 

Przewodnicząca Zarządu zapytała czy są uwagi do przedstawionego porządku obrad. 

 

Uwag nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Zarządu przeszła do realizacji kolejnego punktu. 

 

Ad. 2 

Przewodnicząca Zarządu przeprowadziła głosowanie o przyjęcie protokołu z CLIV (154) 

posiedzenia Zarządu Powiatu  

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie przyjął protokół z CLIV (154) posiedzenia Zarządu 

Powiatu. 

 

Ad. 3a 

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Gołdapi Pani Sylwia Wrzesień – Kisielewska 

przedstawiła projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie rozpatrzenia petycji Zjednoczenia 

Chrześcijańskich Rodzin w sprawie wykonania remontu drogi powiatowej nr 1815N na 

odcinku Osieki- Widgiry. /projekt uchwały Zarządu Powiatu w załączeniu- zał. nr 3 do protokołu/. 

 

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Gołdapi Pani Sylwia Wrzesień – Kisielewska 

powiedziała, że Zarząd Dróg Powiatowych złożył wniosek do Zarządu Powiatu  

z uzasadnieniem o tym żeby uznać petycję za zasadną. Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych 

w Gołdapi Pani Sylwia Wrzesień – Kisielewska poinformowała, że na odcinek drogi 

Juchnajcie- Widgiry Zarząd Dróg Powiatowych złożył wniosek do Wojewody. Wniosek jest  

w fazie rozpatrywania. 
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Przewodnicząca Zarządu Marzanna Wardziejewska stwierdziła, że podjęli słuszną decyzję 

żeby dalej kontynuować remont. Przewodnicząca Zarządu Marzanna Wardziejewska 

poinformowała, że najpierw był pierwszy etap Widgiry- Jagiele, następnie Jagiele- Żabin,  

a teraz od drugiej strony czyli Widgiry- Juchnajcie. Przewodnicząca Zarządu powiedziała, że 

ma nadzieję, że wniosek zostanie rozpatrzony pozytywnie. 

 

Przewodnicząca Zarządu zapytała czy są pytania do przedstawionego projektu uchwały 

Zarządu Powiatu. 

 

Członek Zarządu Andrzej Ciołek zapytał czy wnioskodawca został poinformowany, że taki 

wniosek został złożony. 

 

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Gołdapi Pani Sylwia Wrzesień – Kisielewska 

odpowiedziała, że po przyjęciu uchwały przez Zarząd Powiatu taka informacja zostanie 

przesłana do wnioskodawcy. 

 

Członek Zarządu Andrzej Ciołek powiedział, że w uzasadnieniu jest napisane, że nie mają 

środków na rok 2023 na realizację.  

 

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Gołdapi Pani Sylwia Wrzesień – Kisielewska 

odpowiedziała, że tak, w tym roku nie będzie to możliwe.  

 

Członek Zarządu Andrzej Ciołek powiedział, że warto ich o tym poinformować, ponieważ taka 

informacja ich uspokoi i będzie dobrym zamknięciem tej sprawy. 

 

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Gołdapi Pani Sylwia Wrzesień – Kisielewska 

odpowiedziała, że w tym roku nie ma fizycznie możliwości na wykonanie tego remontu. Jeśli 

nastąpi pozytywne rozstrzygnięcie, ogłosimy przetarg i niewykluczone, że w przyszłym roku 

nastąpi realizacja. 

 

Członek Zarządu Andrzej Ciołek zapytał czy petycja będzie puszczona na ogólny obieg dla 

wszystkich radnych. 
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Przewodnicząca Zarządu Marzanna Wardziejewska odpowiedziała, że to zależy od tego jak 

rozstrzygnie to Komisja Skarg, Wniosków i Petycji. My jako Zarząd wydajemy własne opinie 

czego przykładem jest uchwała. 

 

Przewodnicząca Zarządu przeprowadziła głosowanie.  

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Zarządu Powiatu w sprawie rozpatrzenia 

petycji Zjednoczenia Chrześcijańskich Rodzin w sprawie wykonania remontu drogi 

powiatowej nr 1815N na odcinku Osieki- Widgiry. 

 

Ad. 3b  

Skarbnik Powiatu Bożena Radzewicz przedstawiła projekt uchwały Zarządu Powiatu  

w sprawie zmian budżetu powiatu w roku 2023 /projekt uchwały Zarządu Powiatu w załączeniu- zał. nr 

4 do protokołu/. 

Skarbnik Powiatu Bożena Radzewicz poinformowała, że dokonuje się zwiększenia planu 

finansowego dochodów o kwotę 4 280,00 zł, w związku z przekazaniem przez Wojewodę 

Warmińsko-Mazurskiego środków z Funduszu Pomocy na rzecz pomocy obywatelom Ukrainy. 

Skarbnik Powiatu Bożena Radzewicz poinformowała, że proponuje się przesunięcie środków 

w ramach posiadanego planu finansowego w celu prawidłowej realizacji zadań, które dotyczą 

promocji jednostek samorządu terytorialnego oraz Komendy Powiatowej Państwowej Straży 

Pożarnej. Skarbnik Powiatu Bożena Radzewicz poinformowała, że w Liceum 

Ogólnokształcącym i w Zespole Placówek Szkolno- Wychowawczych zabezpieczane są środki 

na wydatki oświatowe. W przypadku Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej proponuje się 

przesunięcie środków w planie wydatków o kwotę 2 600,00 zł w związku z koniecznością 

zabezpieczenia środków na wydatki również związane z oświatą. 

 

Przewodnicząca Zarządu zapytała czy są pytania do przedstawionego projektu uchwały 

Zarządu Powiatu. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Zarządu przeprowadziła głosowanie.  

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Zarządu Powiatu w sprawie zmian budżetu 

powiatu w roku 2023. 
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Ad. 4 

Przewodnicząca Zarządu przeszła do realizacji 4 punktu sprawy bieżące. 

 

Członek Zarządu Grażyna Senda zapytała o to jak wygląda sytuacja na ulicy 1 Maja, Jeziorowej 

oraz ulicy Lipowej. 

 

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Gołdapi Pani Sylwia Wrzesień – Kisielewska 

odpowiedziała, że odbyła się narada budowy.  

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Gołdapi Pani Sylwia Wrzesień – Kisielewska 

poinformowała, że ulica Lipowa jest bardziej problematyczna. Wykonawca wyraził zgodę  

i podpisał protokół, w którym jest zawarte, że 14 sierpnia rozpoczną się prace na niej.  

 

Przewodnicząca Zarządu Marzanna Wardziejewska poinformowała, że 21 sierpnia br. 

o godz.13:00 planowane jest otwarcie dróg w gminie Banie Mazurskie na odcinku Lisy- Kierzki 

oraz Jagiele- Żabin. 

 

Ad. 5 

Wolne wnioski nie zgłoszono. 

 

Ad. 6 

Przewodnicząca Zarządu podziękowała Członkom Zarządu za pracę. Zamknęła CLV (155) 

posiedzenie Zarządu Powiatu .     

 

Na tym protokół zakończono. 

Protokół składa się z  4 stron kolejno ponumerowanych. 

 

 

                     STAROSTA  

 

                    Marzanna Marianna  

               Wardziejewska        

Członkowie Zarządu: 

1. Andrzej Ciołek………………………………………….. 

2. Grażyna Barbara Senda…………………………………. 

3. Stanisław Wójtowicz……………….……………………. 

 

Protokołowała: Alicja Harasimowicz 09.08.2023 r.  


